

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

27 卷 3 期
中華民國 101 年 9 月

Vol. 27 No. 3 September 2012

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 27 Number 3 September 2012

研究報告

- 汪大雄、湯適謙、謝漢欽、鍾智昕、林謙佑·距離相依競爭指數應用在六龜地區台灣杉單木生長之研究..... 215
- 蔡正一、張愷玲、馮豐隆·建立大葉桃花心木幼林木地上部與地下部生長關係式..... 229
- 林敏宜、王大中·青剛櫟之毛狀根誘導與兒茶素生產..... 239
- Ghanbary E, Tabari M, García-Sánchez F, Zarafshar M, Sanches MC. 檜木、楊樹及落羽杉苗木在淹水環境下生長變異之研究..... 251
- 奧特根蘇仁布倫、李明仁·歐洲赤松(*Pinus sylvestris*)能與*Phialocephala fortinii*形成外生菌根..... 265
- 王相華、陳芬蕙、許正一、郭耀綸、簡士濠·土壤性質對珊瑚礁地形上原生海岸林復舊之影響..... 283

研究簡報

- 汪大雄、鍾智昕、謝漢欽、湯適謙、陳財輝·人倫地區柳杉人工林地位指數區模式之研究..... 299
- 王新闢、王世東、于大炮、周莉、代力民·中國黑龍江省森林生態系統碳儲量估算..... 309

Research papers

- Wang DH, Tang SC, Hsieh HC, Chung CH, Lin CY. Distance-Dependent Competition Measures for Individual Tree Growth on a Taiwania Plantation in the Liuguei Area..... 215
- Tsai JI, Chang KL, Feng FL. Building Allometric Models to Estimate Above-ground and Below-ground Biomass of Mahogany Sapling..... 229
- Lin MY, Wang DC. Induction of Hairy Roots in *Cyclobalanopsis glauca* and Production of Catechin in Hairy Roots..... 239
- Ghanbary E, Tabari M, García-Sánchez F, Zarafshar M, Sanches MC. Response Variations of *Alnus subcordata* (L.), *Populus deltoides* (Bartr. ex Marsh.), and *Taxodium distichum* (L.) Seedlings to Flooding Stress..... 251
- Otgonsuren B, Lee MJ. *Pinus sylvestris* Can Form Ectomycorrhiza with *Phialocephala fortinii*..... 265
- Wang HH, Chen FH, Hseu ZY, Kuo YL, Jien SH. Effects of Soil Properties on Restoring Indigenous Plants in Coral Reef Landscapes..... 283

Research notes

- Wang DH, Chung CH, Hsieh HC, Tang SC, Chen TH. Site Index Model for a Sugi Plantation (*Cryptomeria japonica*) in Zenlen Area, Taiwan..... 299
- Wang XC, Wang SD, Yu DP, Zhou L, Dai LM. Carbon Storage and Density of Forest Ecosystems in Heilongjiang Province, China..... 309